
Referat af bestyrelsesmøde den 2. juli 2024 
Til stede var: Anne-Mette, Lotte 

 
Der mødte ingen beboere op i træffetiden 
 
Opfølgning på sidste møde: 
*De røde affaldsbeholdere til farligt affald er afhentet af RenoSyd 
*Vi har klaget over, at vi ikke har plads nok til plastaffald. Vi får ændret i sammensætningen af vores 
beholdere, så vi får mere plads til plast, og mindre plads til restaffald 
 
Dagens punkter: 
*Vi må desværre meddele, at Brian stopper som vicevært, da han har fået nyt arbejde. Det er dejligt for 
Brian, men knap så dejligt for os, der kommer til at savne ham. Bestyrelsen har sørget for en gave til Brian. 
Lejerbo har i stedet ansat Flemming, 55 år, og uddannet VVS’er. Han starter lige inden Bjarne går på ferie. I 
Bjarnes ferie vil der være backup fra lokalinspektør Jørgen Jochumsen og fra viceværterne i Aarhus. 
Da Flemming er ny – og får nok at se til – opfordrer vi alle beboere til at vente med at kontakte 
viceværterne til Bjarne er tilbage, hvis det ikke drejer sig om presserende henvendelser. 
*Anne-Mette har været i kontakt med administrationen om den huslejestigning, vi er varslet for det nye 
tag. Den skulle være på 4,75% og træde i kraft 1. april eller 1. maj. Da vi ikke ville risikere, pludselig at blive 
opkrævet for flere måneder bagud, ville vi hellere selv spørge ind til sagen. 
Vi har nu fået oplyst, at det er i Aalborg, man ikke har regnet færdig, og at vi først vil blive sat op i husleje 
senere. 
*Vores nye pavillon er sat op ud for Asylgade 32. Bestyrelsen arbejder på at planlægge en indvielsesfest. 
Det bliver lørdag den 10. august kl. 15. Invitation følger. 
 
Eventuelt: 
*Alle burde have fået besked fra Lejerbo om, at vi ikke skal betale husleje for september måned. Det er 
Folketinget, der har vedtaget dette som følge af den stigende inflation. Hjælpen dækker den rene husleje, 
og altså ikke varme, vand, brug af vaskeri, tillægsleje for f.eks. nyt køkken m.m. 
 
 


